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Vragen van het lid Recourt (PvdA) aan de minister en staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over het digitaal rechercheren (ingezonden 9 maart 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de wetgeving niet meer geschikt 
is voor digitaal rechercheren?1 

Vraag 2
Is het waar wat de topman van de Nationale Recherche beweert dat huidige 
wetgeving niet meer geschikt is voor digitaal rechercheren? Zo nee, wat is er 
niet waar? Zo ja, welke wetgeving zou ongeschikt zijn? 

Vraag 3
Heeft u contact gehad met de topman? Zo ja, heeft hij zijn zorgen ook naar u 
toe geuit? Wat heeft u met die opmerking gedaan?

1 http://politiekentwitter.nl/2012/03/07/kustawbessems-topman-nationale-recherche-wetgeving-
niet-meer-geschikt-voor-digitaal-rechercheren-nieuwe-snelle-wetgeving-nodig-bba2011/
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